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Abstract (en)
In a hydraulic unit with a cylinder (1) which is arranged axially displaceably on a fixed piston rod (2) on both sides, the pressure medium lines
(10,11), which connect working spaces (8,9), which lie on both sides of the piston (1) in the cylinder (3), to feed ports and discharge ports (12,13) for
hydraulic medium, run together on one side in the same piston rod side (14). In this way, the necessity of laying free connecting lines is dispensed
with whilst the lines for the hydraulic medium are made shorter overall. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Hydraulikeinheit mit einem axial verschiebbar auf einer feststehenden, beidseitigen Kolbenstange (2) angeordneten Zylinder (1) verlaufen
die Druckmittelleitungen (10,11), welche beidseits des Kolbens (1) liegende Arbeitsräume (8,9) im Zylinder (3) mit Zu- bzw. Ableitanschlüssen
(12,13) für Hydraulikmedium verbinden, einseitig gemeinsam in der gleichen Kolbenstangenseite (14). Es entfällt damit bei insgesamt kürzer
werdenden Wegen für das Hydraulikmedium die Notwendigkeit der Verlegung freier Verbindungsleitungen. <IMAGE>
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